
 
 

  
Protokoll för styrelsemöte 24-12-11 
 

Närvarande: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson  

Frånvarande: Lotta Stålborn 

 

1. Mötet öppnas 

2. Dagordning godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

Information 

 

4. Ekonomisk rapport: Budget landar någonstans mellan 0-5000 kr. Vi 

konstaterar att året har varit bra. Nya medlemmar: I dagsläget har vi 

232 medlemmar. Datum för styrelsemöten 2025. 

5. Information från vår epostlåda: Utvärdering rosa oktober till förbundet 

genomfört. Förbundets aktiviteter 2025 har vi fått som utskick. Johanna 

GBG har gjort en skrivelse kring beslut i det regionala vårdprogrammet 

inom VGR och vill ha stöttning i detta. Hälsning från Sensus att de 

lägger ner kontoret i Borås.  

6. Vi går igenom verksamhetsberättelsen för 2024.  

7. Vi går igenom ny verksamhetsplan för 2025. 

8. Återrapportering av projekt Unga Violor. 

 

Diskussion 

 

9. Verksamhetsberättelsen 2024. 

10. Verksamhetsplan 2025. Vi diskuterar bland annat badet där vi har 

några få platser kvar. Vi konstaterar att ordinarie medlemmar har förtur 

och då främst de som är nyopererade och behöver rehab. Anette 

presenterar budget för 2025. Styrelsens mening är att vi ska nå 

nollresultat. 

11. Återrapportering av Unga Violor i Sjuhärad. Genomgång av ekonomisk 

rapport och rapportering till förbundet kring de aktiviteter vi har 

genomfört. 

12. Reflektioner avseende Sensus inför 2025. 

13. Reflektioner avseende Johanna GBG. 

14. Mediastrategi 2025. Hur ska vi använda våra sociala medier? 

Facebook: Vi har nu en sluten grupp med admin som inte är ansvariga. 

Vi beslutar att skapa en ny sida som är öppen för alla. Information går 

ut i den gamla gruppen om att den inte längre kommer att vara aktiv. 

Facebook och Instagramkonton ska vara ihopkopplade. Vad vill vi visa 

på våra sidor: Aktiviteter, forskning, påminnelser om anmälan till 



 
 

aktiviteter, information från vår mail som är intressant, beslut om 

månadsinlägg görs på varje styrelsemöte 

            

Beslut 

  

15. Beslut: Ny verksamhetsplan för 2025 godkänns. 

16. Beslut: Datum för styrelsemöten 2025 beslutade. 

17. Beslut: Verksamhetsberättelse 2024 godkänns. 

18. Beslut: Återrapportering av projekt unga violor godkänns och skriv 

under. 

19. Beslut: Hur fortsätta med Sensus? Vi fortsätter i nuläget inte 

samarbetet. 

20. Beslut: Hur vill vi göra med Johanna GBG? Vi beslutar att frågan inte är 

aktuell för oss då det på SÄS redan har tagits samma beslut sedan 

tidigare och det fungerar bra i Borås. 

21. Mediastrategi 2025 beslutad enligt diskussion. 

 

22. Övriga frågor 

 

23. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet: 

 

Christine Axebrink - sekreterare 

 

 

Justerare:  

 

Barbro Nilsson Holmesten - ordförande 

 


